
   

REFERAT FRA STYREMØTE I  

KONGSBERG TREKKSPILLKLUBB 
 

Sted:   Klubbhuset  

Dato:  5. september 2011  

Klokkeslett: 19:00 

 

Til stede:  

  Svein Solvang   (formann)  

Trude Saatvedt Lien  (nestformann) 

Stein Selseth    (sekretær) 

Øystein Gåsefra   (kasserer) 

Kjell Vidar Skullestad  (styremedlem) 

Morten Hostvedt   (styremedlem) 

 

Ikke til stede: 

Rune Laugerud  (styremedlem) 

 

 

1. Referat fra siste styremøte 

- Opplest uten merknader.  

 

2. Aksjonsliste (fra styremøte 11.8.2011, vedlagt referatet) 

 

1. Trude har hatt kontakt med kulturskolens rektor, og de hadde hatt et konstruktivt 

møte med felles mål om samarbeid. KS ønsket å fronte barneskolene. De har ikke 

penger til instruktører, men kunne være behjelpelig med å søke næringslivet om 

støtte til slikt. De kunne også hjelpe til med rekrutteringsarbeid og markedsføring. 

De stiller også lokaler for undervisning. Styret ønsker å prøve på dette. 

2. Juvenes, YSEV og TUATAF har sagt ja til å spille på jubileumsfesten den 18.2. Vi 

har bestemt at vi skal bruke egne grupper på dette arrangementet. 

3. Forslaget til ny tomtefesteavtale lyder på 12000 over 20 år. Alternativt spurte vi 

om 40-års leie, eller kjøp. De vil ikke gå for en 40-års leieavtale. KE åpner 

imidlertid for at vi kan kjøpe tomten, men ikke akkurat på nåværende tidspunkt. 

Prisen for tomten må vi komme tilbake til. De tilbød oss også en løpende avtale 

med 6 måneders gjensidig oppsigelse. Svein holder i denne saken. 

4. Stein ønsker at grupper som vil bytte innspillingstidspunkt, gjør dette innbyrdes, 

men gir tilbakemelding til han om det blir forandringer. Trude stiller med kamera 

for fotografering den 17 og 18. september. 

5. Trude sjekker pris på elektroniske trommer. 

6. Stein holder i denne saken 

7. Svein vil ha mer tid til å sjekke opp rundt dette. 

8. Trude holder i saken, og har forspurt noen grupper om de vil bidra. 

 

 

 

 



   
 

3. Økonomi 

 

Sparebank 1  kr                                304 237,51  

Kasser  kr                                    9 886,00  

Sum:  kr                               314 123,51  

Endring siden forrige møte (i kroner) 32 062,82  

Endring siden sist i % 11,37 % 

   

4. Status vedr. gammeldanskurs høsten 2011. 

- Alt er i boks fra Trude’s side. Vi venter nå bare på Kongsberg Spel og Dansarlag. 

 

5. Status vedr. endring av WEB-side 

- Sidene ble lagt over til ny server den 5.9.2011. Styret syns den nye layouten så 

grei ut, ingen innvendinger på overgangen. 

 

6. Status vedr. endring av utleieordning 

- Stein har laget en booking kalender på de nye hjemmesidene våre. Vi kommer til å 

benytte de som har vaskingen av huset, til å vise frem huset før utleie. Disse gir 

melding til Stein om hva leietager skal betale, så Stein kan sende faktura. Vi 

kommer til å oppfordre alle til å benytte den nye booking kalenderen.  

 

7. Status vedr. muligheter i Medlemsnett 

- Stein har opprettet en egne rubrikk som heter utmerkelser. Har kan vi notere oss 

hva våre medlemmer får av hederstegn i klubbsammenheng. Stein holder et lite 

kurs i bruken på neste styremøte. 

 

8. Status vedr. kurs på trekkspill / torader høsten 2011 

- Det er 8 stykker som skal begynne på toraderkurs i slutten av september. Vi holder 

kursavgiften lik som i fjor, det vil si 800,- minus kontingentavgiften. Trude ønsket 

å få mer betalt for denne jobben. I fjor var betalingen 5000,-. Hun ønsket nå 7-

8000 kroner. 

 

9. Arrangement i 2012. 

- Til arrangementet den 21/4-2012, har styret forspurt og fått bekreftet 

trekkspillgruppen Gnekk og Yt. De skal ha 16000,- med alt inkludert. Vi stiller 

lydanlegg. 

 

10. Etablere utlånsordning for klubbens musikkinstrumenter. 

- Svein lager et reglement for utlån av instrumenter som klubben har. Det vil være 

maks 6 måneders lånetid, og Svein skal hele tiden vi hvilke instrumenter som er 

hvor. Svein blir kontaktperson på dette. Vi mangler per i dag et Zero Sette spill. 

 

11. T-skjorter / Piquet -skjorter / College gensere. Fatte endelig beslutning. 

- Stein skal be om priser på t-skjorter, Piquet-gensere osv. fra Kopisenteret, med 

layouten for 40-års jubileumet. 

 



   
 

12. Innkomne skriv 

- Ingen 

 

13. Eventuelt 

- Styret er avhengig av at alle styrerepresentanter svarer på mail så fort man har 

anledning. Dette fordi vi har så mange saker gående parallelt, og ofte med korte 

tidsfrister. Vi er også avhengig av å få beskjed om det er situasjoner som gjør at 

man ikke kan møte til planlagt møter/arrangement. Styret var enige om disse 

reglene. 

- Vurdering av investering i varmepumpe – Svein har hatt befaring på klubbhuset av 

Varmepumpemannen, og de vurderer at vi kan ha god nytte av å investere i slik 

pumpe. Svein sjekker med en leverandør til. 

- Skjenkebevilling til neste års arrangement – Stein søker om dette. 

- Vindfjell avholdes neste år den 10-12/8. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

punkter fra aksjonslisten 
Aksjonsliste Kongsberg Trekkspillklubb Styremøte: 11. aug. 2011

PUNKT SAK AKSJON ANSVARLIG FRIST

1 Kulturskolen Ta kontakt med Kulturskolen Trude 05.09.2011

2 18.02.2012 Planlegge ferdig  jub.konsert / fest Alle 05.09.2011

3 Festeavtale Forhandle fram ny festeavtale for Indistriveien 8. Se punkt 7 i styrereferatet av 11.8.2011 Svein 05.09.2011

4 Innspilling av CD Planlegge, forberede, spille inn, redigere. Sende ut lister med tider for spilling Stein / Øyvind/ Runar 05.09.2011

5 Utstyr Trommesett. KV sjekker med Runar. Kjell Vidar 05.09.2011

6 Utstyr Opprette en prosjektgruppe for vurdering av behov på musikkutstyr. Stein 05.09.2011

7 Foreninger, momsrefusjon Sjekke opp litt rundt dette Svein 05.09.2011

8 Jubileumsåret 2012 Sjekke om våre grupper vil spille på de forskjellige arragementene i løpet av året Trude 05.09.2011  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtet slutt kl. 21:45 – Stein Selseth – Sekretær 

 

NESTE STYREMØTE: 17. oktober 2011 kl: 19:00 


